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Protokół nr 79.2024 z dnia 7 marca 2024 r.
Rada Miejska w Brzeszczach
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji
KRM.00012.2.79.2024

Portal Mieszkańca

Protokół nr 79/2024
posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

 w dniu 7 marca 2024 r.
< w godz. 16.00 – 18.30 >

.

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w dniu 7 marca 2024 r. 
o godz. 16.00 sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Brzeszczach.
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków komisji:

1. Sławomir Drobny  nieobecny
2. Łukasz Korczyk
3. Helena Moś
4. Dawid Szczepański
5. Jacek Wawro
6. Aleksander Zontek

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący komisji Aleksander Zontek.
Stwierdzenie kworum: w posiedzeniu bierze udział 5 członków komisji.
Prowadzący obrady przedstawił porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. KRM.0005.2.2024 Wniosek Mieszkanek Jawiszowic w sprawie kursowania linii autobusowej nr 19.
4. KRM.152.3.2024 Petycja o wyrażenie poparcia dla petycji mieszkańców Małopolski, skierowanej do Ministra Infrastruktury w sprawie budowy

nowego, bezpośredniego połączenia drogowego pomiędzy obwodnicą Krakowa i obwodnicą Skawiny w ciągu drogi krajowej DK44
5. KRM.152.4.2024 Petycja Mieszkańca Zasola w sprawie remontu drogi gminnej 

ul. Armii Krajowej w Zasolu
6. KRM.1510.1.2024 Skarga na Burmistrza Brzeszcz dotycząca opieszałości w sprawie analizy dokumentów
7. KRM.0005.1.2024 Wniosek w sprawie pilnego zwołania nadzwyczajnego zwołania posiedzenia organów stanowiących; UCiDK 3/2024
8. Przyjęcie protokołu nr 77.2024 z dnia 8 lutego 2024 r.(BP)
9. Przyjęcie protokołu nr 78.2024 z dnia 19.02.2024 r. (BP)

10. Sprawy bieżące
11. Zamknięcie posiedzenia

 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad

Członkowie komisji nie wnieśli uwag, propozycji.
Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5) Łukasz Korczyk, Helena Moś, Dawid Szczepański, Jacek Wawro, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (1) Sławomir Drobny
Komisja przyjęła porządek obrad.

***

Ad 3. KRM.0005.2.2024 Wniosek Mieszkanek Jawiszowic w sprawie kursowania linii autobusowej nr 19
--------------------------------------------------------------------------------------------

Data wpływu: 15.02.2024 r.
Przekazano do komisji: 29.02.2024
Wnioskodawczyni powiadomiona o posiedzeniu komisji.
-------------------------------------------------------------------------------------------

Osoby uczestniczące w posiedzeniu komisji: Mieszkanka Jawiszowic, Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek

Mieszkanka Jawiszowic
Wniosek dotyczy kursowania autobusu linii nr 19 – przewrócenie kursu autobusu o godzinie 12.44. Niedawno ten kurs autobusu o wskazanej
godzinie został zlikwidowany.
W okresie od poniedziałku do piątku liczna rzesza uczniów Szkoły Podstawowej w Jawiszowicach kończy lekcje o godzinie 12.15. Właśnie ten kurs
autobusu był dedykowany dla uczniów wracających do domów w rejonie ulic: Faracka, Przeczna, Jana Pawła II. Autobus nadal kursuje w sobotę i
niedzielę o tej godzinie, ale wtedy nie ma zajęć w szkole. Dzieci zamieszkujące na wymienionych ulicach mają najdłuższą drogę powrotną do domów.
Najtrudniejszy jest dla nich okres jesienno – zimowy.  W pozostałych okresach, w pogodne dni, uczniowie mogą jeździć na rowerach, jest ścieżka
rowerowa.
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Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek
Mieszkanki Jawiszowic i rodzic ucznia również w tej sprawie zwrócili się do Burmistrza Brzeszcz. Gmina ma zawarte porozumienie międzygminne,
czyli nie decyduje tylko Gmina Brzeszcze, ale także Miasto Oświęcim, Gmina Oświęcim, Chełmek, Libiąż. Każda zmiana zawartego porozumienia
wymaga uzgodnienia z członkami porozumienia. Burmistrz Brzeszcz wystosował wniosek do członków porozumienia.
Linia autobusowa nr 19 – kurs od poniedziałku do piątku, dostosowany do potrzeb uczniów; w weekendy, święta, niedziele – autobus nie kursuje.
Faktem jest, że kurs autobusu o godz. 12.44 został zdjęty tak, jak spora liczba kursów innych linii autobusowych na terenie powiatu oświęcimskiego.
Koszt: wychodzi 25 km tygodniowo, musiałby być nadrobiony kurs i zapłacony na wnioskowanym odcinku; 6,19 zł za wozokilometr, czyli na miesiąc
3.500 zł – gmina musiałaby tyle zapłacić dodatkowo w celu przywrócenia tego kursu autobusu.
Linia autobusowa nr 27: wnioskowano o przesunięcie godzin odjazdu autobusu z godz. 10.00 na godz. 11.30.
Burmistrz Brzeszcz wystosował wniosek do członków porozumienia.
Wójt Gminy Oświęcim wskazał, że 40 minutowe opóźnienie autobusu wpłynie na wszystkich uczestników, może też wpłynąć negatywnie na
pozostałych.
Burmistrz Brzeszcz wystąpił do dyrekcji Szkoły Podstawowej w Skidziniu, Szkoły Podstawowej w Jawiszowicach, ponieważ autobus linii nr 27 również
obsługuje te szkoły.
Informacja zwrotna ze szkoły w Skidziniu: opóźnienie o 40 minut, czyli przesunięcie kursu, wpłynie negatywnie na uczniów w Skidziniu.
Linia autobusowa nr 27: zaczyna od Rajska, Skidziń, Zasole, Jawiszowice i wraca do Oświęcimia; szkoły w tych miejscowościach są powiązane z tym
autobusem.
Burmistrz Brzeszcz na podstawie przedłożonych dokumentów zobowiązał dyrektora szkoły w Jawiszowicach o dostosowanie planu lekcji – od
nowego semestru po okresie zimowym – do rozkładu kursów autobusu linii nr 19 i nr 27.
Dyrektor szkoły poinformowała Burmistrza Brzeszcz, że zostały zorganizowane dodatkowe zajęcia dla uczniów, w celu zagospodarowania czasu
oczekiwania na autobus.
Mieszkanka Jawiszowic
Nam głównie chodzi o autobus linii nr 19. Nie znamy przyczyny likwidacji tego kursu.
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek
Uruchomienie kursu autobusu linii nr 19 o wskazanej godzinie wiąże się z dodatkowymi kosztami dla gminy: około 3.500 zł.
Kursy autobusów były redukowane nie tylko w Gminie Brzeszcze, ale u wszystkich pozostałych członków porozumienia międzygminnego.
Gmina Oświęcim zlikwidowała 29 kursów autobusów.
Mieszkanka Jawiszowic
Nasze dzieci mają najdalej do szkoły i właśnie one zostały poszkodowane. Linia nr 19 kursuje w soboty, a nie musiałby jeździć. Pod naszym petycją
podpisały się 82 osoby, ale nie mam wiedzy, ile jest dzieci korzystających z tego przewozu.
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek
Dyrektora szkoły w Jawiszowicach informuje, że do szkoły uczęszcza 24 uczniów mieszkających przy ulicach: Bielska, Jana Pawła II, Przeczna, Faracka,
trudno jest ustalić, ilu z wymienionych uczniów korzysta z transportu publicznego. Dyrektor wskazała, że zajęcia dodatkowe wypełniające czas wolny
uczniów.
Mieszkanka Jawiszowic
Również rozmawiałam z dyrektorem szkoły i jestem zdziwiona tym. Rozumiem, że dyrektor nie jest w stanie dostosować planu lekcji do kursów
autobusów.
Przewodniczący komisji Alessander Zontek
Kursy autobusów zostały zlikwidowane i na pewno były ku temu przyczyny, np. mała liczba pasażerów. W jakim wieku są uczniowie, którzy chcieli
korzystać z tego kursu autobusu nr 19?
Mieszkanka Jawiszowic
Dzieci są w różnym wieku, to uczniowie klas od I do VIII.  Dzieci są zmuszone oczekiwać 1,30 godz. na kolejny kurs autobusu.
Sołtys Jawiszowic, członek komisji, Łukasz Korczyk
Mieszkanki zgłosiły się do mnie w sprawie pomocy w przewrócenia linii nr 19 o wskazanej godzinie. W dniu 22 lutego br. wystosowałem pismo do
Burmistrza Brzeszcz, odbyłem rozmowę z dyrektorem szkoły w Jawiszowicach. W dniu 2 marca br. otrzymałem informację zwrotną od Burmistrza
Brzeszcz, cyt. z informacji pozyskanej z wymienionego zespołu wynika, że kwestia dotyczy dwóch uczniów, którzy do czasu odjazdu autobusu mogą
skorzystać ze świetlicy szkolnej.  Później rozmawiałem z wnioskodawczyniami, żeby napisały petycję.
Mieszkanka Jawiszowic
Według Pani dyrektor jest to tylko dwóch uczniów? Jest dużo więcej dzieci.
Zastępca przewodniczącego komisji Dawid Szczepański
Czy dla uczniów w obwodzie szkolnym powyżej danej odległości od szkoły gmina kupowała uczniom bilety autobusowe; czy nadal jest to
praktykowane? Można sprawdzić, jakie są odległości z wymienionych ulic do szkoły.
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek
Nie mam takiej wiedzy, kompetencje Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.
Mieszkanka Jawiszowic
Takie udogodnienia dla uczniów są w Dankowicach i Wilamowicach, tu jest autobus szkolny dowożący dzieci do szkoły. W naszej gminie tego nie ma.
Radna Helena Moś
Jak mieszkańcy z Boru dowożą dzieci do szkół?
Radny Jacek Wawro
Dzieci korzystają z autobusów MPK, mają zwrot za bilety. W sprawie nie chodzi o bilety autobusowe, a o konkretny kurs autobusu nr 19.
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek
Likwidacja linii autobusowych, likwidacja kursów autobusów, były konsultowane ze wszystkimi uczestnikami porozumienia międzygminnego.
Mieszkanka Jawiszowic
Dlaczego akurat został zlikwidowany kurs o godz. 12.44, kiedy najwięcej dzieci kończy lekcje.
Radny Jacek Wawro
Każde dziecko jest dla nas ważne.  Ta sprawa dotyczy dwójki dzieci.
Mieszkanka Jawiszowic
Dzieci jest o wiele więcej. Dyrektor szkoły powinna to sprostować.
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek
Z informacji, którymi dysponuję wynika, że nie wiadomo, jaka ilość uczniów korzysta z tego kursu, a Sołtys ma informację, ze dotyczy to dwóch
uczniów. Dyrektor szkoły powinna wskazać ilość uczniów korzystających z tego kursu autobusu nr 19.
Zastępca przewodniczącego komisji Dawid Szczepański



Prawo oświatowe stanowi: droga dziecka z domu do szkoły nie może przekraczać: 3 km – w przypadku uczniów klas I–IV szkół podstawowych; 4 km –
w przypadku uczniów klas V–VIII szkół podstawowych. Jeżeli droga dziecka z domu do szkoły, w której obwodzie dziecko mieszka: 
1) przekracza odległości wymienione w ust. 2, obowiązkiem gminy jest zapewnienie bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu dziecka albo
zwrot kosztów przejazdu dziecka środkami komunikacji publicznej, jeżeli dowożenie zapewniają rodzice, a do ukończenia przez dziecko 7 lat - także
zwrot kosztów przejazdu opiekuna dziecka środkami komunikacji publicznej;
2) nie przekracza odległości wymienionych w ust. 2, gmina może zorganizować bezpłatny transport, zapewniając opiekę w czasie przewozu.
Jest to sposób na dokonanie weryfikacji.
Mieszkanka Jawiszowic
Wnioskowany kurs autobusowy był najbardziej oblegany przez uczniów. Akurat ten kurs został zlikwidowany.
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek
Z informacji dyrektora szkoły w Jawiszowicach wynika, że są zorganizowane zajęcia dodatkowe w poniedziałek: zajęcia wyrównawcze, gimnastyka
korekcyjna, dodatkowo: język angielski; w środę zajęcia: plastyczno-muzyczne; w piątek (…).
Klasy: IIIC, VC, VIB. Poniedziałek od 7.50 do 12.1, zajęcia dodatkowe od 13.30 do 15.00 teatralne i język angielski.
Wtorek: zajęcia wyrównawcze z matematyki, język angielski, godz. 14.25- 15.05.
Środa: 8.40 (…)
Mieszkanka Jawiszowic
To nie są zajęcia klasy od I do VIII.  Będę musiała to zweryfikować. Było pismo i tam było 24 uczniów.
Przewodniczący komisji Aleksander Zontek
Zostanie Pani poinformowana o decyzji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - o sposobie załatwienia wniosku. 
Radna Helena Moś
Dziś zostały przedstawione różne dane, które wymagają sprostowania.
Ponadto dyrektor szkoły zorganizował dodatkowe zajęcia dla tych dzieci, żeby im wypełnić czas oczekiwania na autobus.
Zastępca przewodniczącego komisji Dawid Szczepański
Należy zwrócić uwagę na kwestię art. 7 ust. 4 ust. 1 ustawy o publicznym transporcie zbiorowym: określone w ustawie zadania organizatora, o
którym mowa w ust. 1 pkt 1-5, wykonuje, w przypadku: gminy - wójt, burmistrz albo prezydent miasta. My, jako gmina Brzeszcze przystąpiliśmy do
porozumienia międzygminnego i uchwałą z 1999 roku zawarliśmy porozumienie komunalne w sprawie przekazania zadań z zakresu lokalnego
transportu zbiorowego i do reprezentowania gminy Brzeszcze, jako Rada, upoważniliśmy Burmistrza Brzeszcz. W związku z tym proponuje, aby
przekazać wniosek organowi właściwemu do rozpatrzenia, czyli Burmistrzowi Brzeszcz. Rada nie posiada żadnych ustawowych kompetencji do
rozpatrzenia sprawy. 

Głosowano wniosek w sprawie:
przekazania wniosku Mieszkanek Jawiszowic w przedmiocie przywrócenia kursowania linii nr 19 organowi właściwemu do jego rozpatrzenia -
Burmistrzowi Brzeszcz, zgodnie z art. 7 ust. 4 pkt. 1 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5) Łukasz Korczyk, Helena Moś, Dawid Szczepański, Jacek Wawro, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (1) Sławomir Drobny
Komisja przyjęła wniosek.

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością.

Projekt przygotuje Zastępca przewodniczącego komisji Dawid Szczepański.

***

Ad 4. KRM.152.3.2024 Petycja o wyrażenie poparcia dla petycji mieszkańców Małopolski, skierowanej do Ministra Infrastruktury w sprawie
budowy nowego, bezpośredniego połączenia drogowego pomiędzy obwodnicą Krakowa i obwodnicą Skawiny w ciągu drogi krajowej DK44

--------------------------------------------------------------------------------------------

Data wpływu: 19.01.2024
Przekazano do komisji: 24.01.2024
Wezwanie do uzupełnienia braków formalnych 16.02.2024
Wnioskodawca powiadomiony o posiedzeniu komisji.
-------------------------------------------------------------------------------------------

Na podstawie art. 7 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r o petycjach zostało wystosowane wezwanie do uzupełnienia petycji w związku z
niespełnieniem wymogów formalnych wskazanych w art. 4 ust. 4 i 5 cytowanej ustawy; uzupełnienie w  terminie 14 dni od otrzymania wezwania, pod
rygorem pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.
Wnioskodawca spełnił przesłanki art. 63 § 3 kpa przesłał petycję z podpisem elektronicznym w dniu 26.02.2024
Petycja z podpisem elektronicznym wniesiona została powtórnie w formie elektronicznej za pośrednictwem adresu e-mail, co nie jest jednak zgodne
z przepisami rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 14 września 2011 r. w sprawie sporządzania i doręczania dokumentów elektronicznych
oraz udostępniania formularzy, wzorów i kopii dokumentów elektronicznych (Dz.U. z 2018 r., poz. 180), które wprost stanowi, że dokumenty
elektroniczne wnosi się na adres elektroniczny organu administracji publicznej za pośrednictwem elektronicznej platformy usług administracji
publicznej ePUAP.
Przyczyną pozostawienia złożonej petycji bez rozpoznania jest jej niepełne uzupełnienie – opatrzony profilem zaufanym dokument wniesiony został
na adres e-mail tutejszego organu, nie zaś, jak wskazano w ww. wezwaniu, za pośrednictwem adresu elektronicznego organu (ePUAP).

Głosowano wniosek w sprawie: pozostawienia petycji bez rozpoznania
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5) Łukasz Korczyk, Helena Moś, Dawid Szczepański, Jacek Wawro, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (1) Sławomir Drobny
Komisja przyjęła wniosek.



Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – zawiadomienie wnioskodawcy o przyczynie pozostawienia złożonej petycji bez rozpoznania.
Zawiadomienie przygotuje Zastępca przewodniczącego komisji Dawid Szczepański.

***

Ad 5. KRM.152.4.2024 Petycja Mieszkańca Zasola w sprawie remontu drogi gminnej 
ul. Armii Krajowej w Zasolu

Data wpływu: 22.02.2024
Przekazano do komisji: 26.02.2024
Wnioskodawca powiadomiony o posiedzeniu komisji.
Osoby uczestniczące w posiedzeniu komisji: wnioskodawca wraz z mieszkańcami Sołectwa Zasole, Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek

Przewodniczący komisji Aleksander Zontek informował: członkowie Komisji Rozwoju, Ekologii i Szkód Górniczych Rady Miejskiej przeprowadziła
wizję dróg gminnych, w tym drogi, ulicy Armii Krajowej w Zasolu. Stwierdzono, że stan drogi jest bardzo zły.
Przewodniczący Komisji Rozwoju, Ekologii i Szkód Górniczych Łukasz Korczyk, członek komisji: wizja została przeprowadzono, wykonano
zdjęcia, wszyscy wiedzieliśmy, jaki jest stan drogi.
Mieszkaniec Zasola
Aktualny stan drogi jest katastrofalny, droga jest nieprzejezdna, nawet trudno przejść. Teraz dziury w drodze zostały zasypane.
Wnioskodawca, mieszkaniec Zasola
Dziękował za zaproszenie na posiedzenie komisji w imieniu mieszkańców. Mieszkańcy Zasola, głównie mieszkańcy ulicy Armii Krajowej od wielu lat
proszą o remont tej drogi. Mieszkam tam od 2019 roku, od tego czasu przybyły 4 domy i 10 dzieci chodzi tą drogą do przedszkola, do szkoły, na
przystanek autobusowy. W 2021 roku napisałem petycję do rady gminy, otrzymałem odpowiedź pozytywną, że radni są remontem drogi i jeżeli
znajdą się wolne środki, to coś będzie zrobione. Mamy rozumieć, że gmina od 2021 roku nie ma środków na wykonanie projektu, a w międzyczasie,
teraz w marcu na sesji dowiadujemy się, że drogi będą w  tym roku robione w gminie Brzeszcze: w Przecieszynie, w Brzeszczach.
To drogi, na których będzie wymieniany asfalt na asfalt. Jakimi kategoriami gmina się kieruje, że wymieniamy asfalt na asfalt, gdzie, np. po ulicy
Grunwaldzkiej można spokojnie jeździć przez okres 2, 3 lat.
Ulica Armii Krajowej – z roku na rok stan drogi jest coraz gorszy. Czy my, mieszkańcy mamy interweniować w telewizji, czy do innych mediów? My też
płacimy podatki do gminy, jak inni mieszkańcy.
Gdzie jest zdrowy rozsądek przy podejmowaniu decyzji? Zrozumiałby, gdyby oglądał sesję Rady Miejskiej online i dalej byłbym przekonany, że w
Gminie Brzeszcze nie robimy żadnej drogi. Cieszę się, że gmina ma pieniądze i robimy Skidziń, Przecieszyn, Jawiszowice, Wilczkowice, Brzeszcze,
robimy chodniki, wymieniamy chodniki na chodniki. Sołectwo Zasole jest w ogóle pomijane.
Radna Helena Moś
Wie Pan, ile kosztuje szkoła?
Wnioskodawca, mieszkaniec Zasola
To, że mamy szkołę i ta szkoła dużo kosztuje, to znaczy, że nie będziemy nic więcej robić. Proszę mi wyjaśnić, jeżeli są uchwały, ustala się, że korzysta
się z projektów i wyznaczamy do remontu drogi, to przecież ktoś ustala. Nikt nie pamięta o drodze Armii Krajowej w Zasolu?
Przewodniczący Komisji Rozwoju, Ekologii i Szkód Górniczych Łukasz Korczyk, członek komisji: Myli się Pan.
Mieszkanka Zasola
Składałam wniosek w roku 2014 w sprawie tej drogi. Mój dom pierwszym budynkiem na tej ulicy, doprowadziłam media do budynku. Pisałam pisma
w sprawie drogi, co roku i otrzymywałam odpowiedzi, że oczywiście, przychylnie, jak w przyszłym roku znajdą się fundusze w budżecie. To trwa już 10
lat.
Wnioskodawca, mieszkaniec Zasola
Na ulicy Armii Krajowej nie został wykonany projekt. Bez projektu tej drogi nie zrobimy. 
Wiemy, że jest zrobiony projekt na kolejne 3 drogi. Na sesji zaznaczono, że te 3 drogi, które są zaplanowane, muszą być zrobione, bo przepadnie
projekt; to ulice, np. Jana Pawła II. Teraz robimy 5 dróg, a na 3 kolejne jest wykonany projekt. Na sesji powiedziano, że to będą bardzo drogie
inwestycje.  Cieszymy się, że to jest robione w Gminie Brzeszcze, bo gmina się rozwija. Rozumiem, że jest trudno.
Przewodniczący komisji Aleksander Zontek
Dysponujemy zdjęciami, które Państwo przekazaliście. Znamy sytuację mieszkańców. 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dawid Szczepański
Wniosek w sprawie realizacji remontu ulicy Armii Krajowej został skierowany do burmistrza.
Wnioskodawca, mieszkaniec Zasola kontynuował:
Wystosowałem również petycję do Pana burmistrza i zamierzam udać się do burmistrza w tej sprawie. Ponadto umówiłem się z redaktorem Gazety
Krakowskiej, bo to nie może tak daje trwać. Niech gmina nam powie, np. w tym roku będzie wykonany plan, a w następnym roku będzie robiona
droga. Niech te dziury w drodze są zasypywane na bieżąco. Do zarządcy drogi gminnej należy utrzymywanie i kontrolowanie stanu drogi.  Wczoraj
droga została zasypana w połowie i wykonał to inny wykonawca, jak dwa lata temu, i teraz jeździmy po wybojach.
To, co zostało wysypane na drogę wypadnie do lipca, czy do września i z tą drogą do marca następnego roku nic nie będzie robione. Niech gmina
zasypie drogę w listopadzie, w grudniu.
Przewodniczący komisji Aleksander Zontek
My Państwa rozumiemy, Rada Miejska wskazała, że należy wykonać remont drogi. Odpowiedzialnym jest Pan burmistrz. Czemu zrobiono inne drogi,
a tej drogi nie zrobiono? Uważam, że Państwo powinniście rozmawiać z burmistrzem, bo wniosek mieszkańców jest zasadny.
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek
W sprawie inwestycji nie będę się wypowiadać.  Wiem, że burmistrz bierze pod uwagę stany prawne dróg, czy droga jest uregulowana, czy wpisuje
się w dany program.
Remonty bieżące: po wprowadzeniu środków do budżetu gminy na 2024 r. został ogłoszony przetarg;  do 12 wykonawcy mają uzupełnić dokumenty i
po tym terminie zostanie podpisana umowa na remonty cząstkowe.
Remonty cząstkowe są wykonywane w miarę posiadanego budżetu, który jest na poziomie budżetu ubiegłego roku, a ceny przetargowe są wyższe
niż były w ubiegłym roku. W związku z tym będzie ograniczona ilość wykonywanych remontów.
Państwo kolejny raz jesteście niezadowoleni. Remonty są niezakończone, jest jeszcze parę ubytków, które zostały od nawierzchni asfaltowej i one
zostaną wykonane. Dalszy odcinek destruktem uzupełniono. Byłam wczoraj na tej drodze, która jest w miarę przejezdna. 
Nowych domów jest dość sporo i ciężki sprzęt dojeżdża do każdej budowy, więc droga po części jest rozjeżdżana. Droga nie jest dostosowana do
takiego tonażu. Było to awaryjne wykonanie.
Zadanie inwestycje – wniosek do burmistrza, które podejmuje decyzję, które zadanie będzie realizowane. W pierwszej kolejności zadania są
kierowane na drogi publiczne, na które można pozyskać dofinansowanie. Projekt jest wymagany. Stan prawny gruntów musi być uregulowany.



Wnioskodawca, mieszkaniec Zasola kontynuował:
Stan prawny – w 2018 roku wytyczałem działkę pod budowę. Rozmawiałem z naczelnikiem Wydziału Inwestycji i ona też sprawdzała stan prawny.
Wiem, że stan prawny całej ulicy Armii Krajowej jest uregulowany.
Budżet: mówi się, ze z rezerw budżetowych łatana są dziury w drogach. Jeżeli gmina wie, że brakuje pieniędzy na remonty dróg, łatanie dziur w
drogach, to my mieszkańcy, wiemy, że kolejne zasypanie dziur na ulicy Armii Krajowej nastąpi w marcu.
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek
Mówiłam, że aktualnie trwa postępowanie przetargowe; wykonawcy mają wskazany termin uzupełnienia dokumentacji, potem nastąpi podpisanie
umowy na remonty cząstkowe: piaskowiec, destrukt, asfaltobetony i remonty. 
Wnioskodawca, mieszkaniec Zasola kontynuował:
Wynika z tego, że jest szansa na przejazd, przejście tą drogą.
Mieszkaniec Zasola
Najlepiej, jak zasypiecie dziury w drodze, tam jest ograniczenie tonażu, nie jeżdżą tam ciężkie auta, tylko samochody Agencji Komunalnej. Jeżdżą
tamtędy na skróty samochody komunalne  Kęt.
Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dawid Szczepański
Ograniczenie tonażu nie dotyczy pojazdów służb komunalnych.
Radna Helena Moś
Gmina chciałaby zrobić wszystkie drogi, żeby mieszkańcy byli zadowoleni. Mieszkam na Nazieleńcach i mamy takie same drogi, jak mieszkańcy
Zasola.
Przewodniczący Komisji Rozwoju, Ekologii i Szkód Górniczych Łukasz Korczyk, członek komisji
Zaprezentował materiał zdjęciowy zrealizowany podczas wizji dróg gminnych. Wnioski z wizji zostały skierowane do burmistrza; ulica Armii Krajowej
została wymieniona w raporcie.
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Patrycja Godek
To jest 120 km dróg, a budżet na 2024 rok jest na poziomie sierpnia 2023 roku; dysponuję określoną pulą środków finansowych.
Radny Jacek Wawro
Wiemy, w jakim stanie jest droga. Tu jest wymaga kapitalna przebudowa drogi. Do czasu wykonania pełnej modernizacji drogi należy łatać dziury w
jezdni, żeby droga była przejezdna i możliwa do przejścia. Wniosek do budżetu gminy na 2025 rok – wykonać projekt techniczny przebudowy drogi.
Zadanie to należy do burmistrza, który przygotowuje projekt budżetu na następny rok.
Wnioskodawca, mieszkaniec Zasola
Burmistrz przygotowuje projekt, kto uchwala budżet gminy?
Radny Jacek Wawro
Projekt budżetu gminy na dany rok przygotowuje burmistrz i przedstawia go Radzie Miejskiej w terminie do 15 listopada danego roku.  Rada
analizuje, dyskutuje nad projektem. Na sesji budżetowej jest podejmowana uchwała budżetowa.
Wnioskodawca, mieszkaniec Zasola
Rada Miejska głosuje, 21 radnych zgadza się na budżet zaprezentowany przez burmistrza. W budżecie na 2022 rok nie było projektu na wykonanie
drogi Armii Krajowej. Dlaczego robimy 4 kolejne ulice, a nie robimy drogi Armii Krajowej?
Przewodniczący komisji Aleksander Zontek
Jeżeli proponuje się inne zadanie niż burmistrz wskazał w projekcie budżetu, to należy wskazać źródło finansowania, czyli wycofać inne zdanie z
projektu budżetu.
Przewodniczący Komisji Rozwoju, Ekologii i Szkód Górniczych Łukasz Korczyk, członek komisji
Jeżeli Pan uważa, że radny decyzje, to, co będzie robione w gminie. Otóż, nie. 
Przykład: inwestycje Polski Ład – burmistrz złożył wniosek na kilometraż dróg; radni nie mieli żadnego wpływu na to, jakie drogi zostaną
przedstawione. Też dowiedzieliśmy się o tym z projektu uchwały przedłożonego przez burmistrza na sesję Rady Miejskiej. Tu nie ma dyskusji.
Radny Jacek Wawro
Nie ma dyskusji. Burmistrz dostaje ogólną pulę, np. z Polskiego Ładu, inne środki z różnych programów i wskazuje drogi.
Wnioskodawca, mieszkaniec Zasola
Wiem, że rozumiecie nas i my próbujemy Was zrozumieć. Jak się to wszystko słyszy i widzi, to się w to nie wierzy. Mogę tego słuchać przez kolejne 10
lat, że burmistrz się nie zgodził, że nie ma pieniędzy w budżecie.
Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dawid Szczepański
W dniu 24 czerwca 2021 roku Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców. W uzasadnienie wskazano proces
postępowania: opracowanie dokumentacji projektowej, złożenie wniosku aplikacyjnego, wskazaliśmy nawet burmistrzowi programy, do których
można aplikować o te środki; podsumowaliśmy, że zwracamy się do zarządcy drogi Burmistrza Brzeszcz, o podjęcie nakreślonych działań
zmierzających do spełnienia żądań wnioskodawców.
W czerwcu miną 3 lata. Czy jakieś działania zostały podjęte przez Pana burmistrza? Nie.
Burmistrz posiada wydział inwestycji, wydział realizujący projekty, to w zasadzie dwa tożsame wydziały zajmujące się realizacją inwestycji ze środków
zewnętrznych; posiada stanowisko do spraw promocji i rozwoju, które składa wnioski aplikacyjne do różnych programów. Czy w ciągu ostatnich 3 lat
został złożony wniosek przez gminę?
Wnioskodawca, mieszkaniec Zasola
Nie. Rozmawiałem z Panią z rozwoju i od tego czasu nie było.
Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dawid Szczepański
Składanie dzisiaj na komisji wniosku do budżetu na 2025 rok, to jest czysty, przedwyborczy populizm. Mówiliśmy przed chwilą, że składając wniosek
należy wskazać źródło finansowania.
Wnioskodawca, mieszkaniec Zasola
Możemy złożyć wniosek o wykonanie projekt technicznego w tym roku z wolnych środków.
Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dawid Szczepański
Kwestia tego roku, to my możemy Pana burmistrza prosić, natomiast, jako radni, na etapie roku budżetowego już nie mamy żadnego wpływu na
budżet. Jedynie można składać wniosku na sesji budżetowej. Uważam, ze petycja jest zasadna i należy ponowić uzasadnienie do burmistrza. Każdy
mieszkaniec ma narzędzia w postaci głosu na karcie do głosowania.
Wnioskodawca, mieszkaniec Zasola: Petycja została złożona również do Burmistrza Brzeszcz.
Przewodniczący komisji Aleksander Zontek: Petycja mieszkańców jest zasadna.
Przewodniczący Komisji Rozwoju, Ekologii i Szkód Górniczych Łukasz Korczyk, członek komisji informował: Sołtys Zasola, radna Zofia Wójcik cały
czas o sprawie remontu Armii Krajowej przypominała.
Mieszkanka Zasola



Po tylu latach nareszcie jest remont szkoły w Zasolu, bo wszystkie inne szkoły w gminie są już po termomodernizacji. Teraz wypomina się
mieszkańcom, że jest szkoła remontowana.
Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dawid Szczepański
Komisja prawdopodobnie uzna, że Wasza petycja jest zasadna i przedłoży to stanowisko Radzie Miejskiej, która podejmie decyzję/uchwałę w
głosowaniu na najbliższej sesji w dniu 26 marca 2024 r.

Głosowano w sprawie: uznania petycji za zasadną
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5) Łukasz Korczyk, Helena Moś, Dawid Szczepański, Jacek Wawro, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (1) Sławomir Drobny

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: uznania petycji za zasadną.
Projekt uchwały przygotuje Zastępca przewodniczącego komisji Dawid Szczepański.

***

Ad 6. KRM.1510.1.2024 Skarga na Burmistrza Brzeszcz dotycząca opieszałości w sprawie analizy dokumentów

Data wpływu: 20.02.2024
Przekazano do komisji: 
Skarżący powiadomiony o posiedzeniu komisji.
Osoby uczestniczące w posiedzeniu komisji: skarżący

Skarżący
Złożyłem do burmistrza może 30 pism. Sprawa się ciągnie od 2018 roku, czyli wcześniej, niż jest obecny burmistrz. Nie mogę uzyskać dokumentów,
które dotyczą mojej osoby, zatrudnienia mnie na stanowisku dyrektora Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Brzeszczach w
lata 1981-1990, czyli to jest 10 lat. Dostałem kilka dokumentów, ale nigdy te dokumenty nie odpowiadają rzeczywistości moich wynagrodzeń.
Ostatnio prosiłem, ażeby dokumenty, które do mnie docierają nie były fragmentarycznymi dokumentami z kserokopią, albo też żebym miał wgląd do
dokumentu oryginalnego, ponieważ trudno mi powiedzieć, skoro są rozbieżności według mojej oceny, co do ustalonych kwot wynagrodzeń i
dokumentów, jakie otrzymałem. Okazuje się w międzyczasie, że jak otrzymałem kartotekę, tzw. kartotekę wynagrodzeń, ona jak gdyby nie jest
kompletna z ustaleniami, jakie powinny być, dotyczącymi okresu zatrudniania i czasookresu wynagrodzenia, czy przepracowanych godzin w
poszczególnych miesiącach. W związku z tym prosiłem, żeby dostarczono, czy umożliwiono mi zobaczenie tych dokumentów w oryginale.
Otrzymałem pisemna odmowę, że nie mogę tych dokumentów zobaczyć.  Ostatnie pismo, które otrzymałem, że w tej sprawie mam się udać do
sądu. Mogę udać się do sądu, tylko nie mam wszystkich dokumentów, które powinienem mieć. 
Przykład: w kartotece jest miesiąc, ja mam napisane, że przepracowałem 30 dni, wyliczenia z listy, która przenoszona była, te kwoty były przenoszone
na ta kartotekę, nie odpowiadają godziny mojej stawce zaszeregowania. Skoro miałem przepracowane w danym miesiącu, była norma, np. 26 dni, a
przepracowałem 30 dni, to za 4 dni należały się mi nadgodziny.
Przykład: w okresie zimowym nie zatrudniało się dodatkowych pracowników, tylko w zakresie zatrudnionych ludzi, zatrudniało się ich w nadgodzinach
i m.in. w dużej mierze to z tego powodu powinny te nadgodziny być uwzględnione.
Na niektórych kartotekach, datach, te godziny są uwzględnione i są napisane, wynagrodzenie wyliczone, a w niektórych nie ma. W związku z tym, to
powoduje, że nie odpowiada kwota ostateczna moim oczekiwaniom.
Dostałem w tym zakresie od 4 różnych osób, 4 dokumenty, które według mnie powinny być jednakowe. Gdyby wszystko zostało sporządzone
prawidłowo, to kwoty powinny być takie same, a kwoty są rozbieżne. Gdyby te kwoty było rozbieżne, np. w granicach kilku tysięcy, to może bym to
zaakceptował, ale te rozbieżności są w granicach kilkudziesięciu tysięcy w poszczególnych latach, a nawet w niektórych latach rozbieżność łącznego
wynagrodzenia jest około 100 tysięcy złotych. To były lata, kiedy była dewaluacja.
Jestem stąd, tu pracowałem dla tego środowiska 10 lat. Liczę, że powinniśmy się dogadać. Prawdą jest również w tej sprawie, że burmistrz scedował
ten obowiązek na spółkę, bo na bazie przedsiębiorstwa w latach 80-tych zostały powołane dwie spółki. Na jedną z tych spółek burmistrz scedował
obowiązek wystawienia mi dokumentu zwanego Rp-7, dokumentu emerytalnego. Posiadam 4 dokumenty Rp-7, które są rozbieżne. W spółce
zmieniały się osoby, bo potem był prezesem Pan G., Pan P.[1] 
Pierwszy dokument Rp-7 otrzymałem od Pana P.
Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dawid Szczepański
Trzeba poznać uchwałę w sprawie likwidacji przedsiębiorstwa i powołania spółki i kto przejmuje dokumentację pracowniczą.
Przewodniczący komisji Aleksander Zontek informował Skarżącego, że komisja skarg rozpatruje skargę na opieszałość działania burmistrza. Z
czego wynika opieszałość burmistrza?
Skarżący
Ja, jako dyrektor przedsiębiorstwa później, najpierw byłem powołany, jako urzędnik państwowy. Na podstawie powołania moim przełożonym
bezpośrednim był burmistrz, który mnie powoływał, nie przedsiębiorstwo.  Dokumenty muszę mieć od burmistrza. Burmistrz mnie powoływał i
przedstawiał zmianę angażu. Na emeryturę przeszedłem w 2018 roku i od tego czasu sprawa się ciągnie. Potem prowadziłem działalność
gospodarczą, na własnym rachunku. Zatrudniony byłem w przedsiębiorstwach do 1990 roku, w sumie tam miałem przepracowane chyba 24 lata.
Pracę podjąłem w 1969 roku. Nie miałem nic wspólnego z Agencją Komunalną. Mnie dokumenty musi wystawić burmistrz. Komu on to zleci, to mnie
nie interesuje. Prezes Agencji Komunalnej ze mną współpracował, chciał mi pomóc rozwiązać problem, ale on nie jest władny w tej sprawie, bo
następcą prawnym jest burmistrz. Burmistrz mnie powołał i odwołał, i na nim to ciąży, i on to musi zrobić, bo nie ma innego rozwiązania. Takie jest
prawo.
Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dawid Szczepański
Nie porównujmy burmistrza powołanego na podstawie ustawy z 1990 roku o samorządzie gminnym, a burmistrza, który funkcjonował w czasach
miejskich rad narodowych.
Skarżący
Jest ciągłość działalności i w tej materii nie może być rozbieżności. Pierwsze dokumenty, które zostały wykonane w 2001 roku i to wykonała właściwie
spółka, wykonała to bezprawnie w pewnym sensie. To mnie nie interesuje. Interesuje mnie, że wykonała to źle, bo nie odzwierciedla to moich
wynagrodzeń, które otrzymywałem; zrobiła to bez mojego udziału. Przekazała te dokumenty do ZUS. W 2017 roku złożyłem wniosek o emeryturę.
Miałem dokumenty wystawione, które mnie satysfakcjonowały przez burmistrza, jak zakończyłem pracę, na których miałem – w świadectwie pracy,
że w przeciągu 10 lat pełnił funkcję dyrektora, wynagrodzenie zasadnicze 50 tys. zł, dodatek funkcyjny 20 tys. zł plus premie. Jak złożyłem świadectwo
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pracy do ZUS, to ZUS zwrócił się do burmistrza, wtedy istniejącego już, i do następcy prawnego, żeby się ktoś uznał za następcę prawnego, który
może podejmować decyzje. Tego tutaj nie dokonano, dlaczego – nie wiem. Następcą prawnym nie chciał się uznać od 2018 roku do dziś ani
burmistrz, ani spółka. W ostatnich pismach z 2023 roku burmistrz wreszcie uznał się, jako własny następca prawny. Pracowaliśmy z prezesem spółki
nad tymi dokumentami, ale burmistrz to przerwał. Wtedy otrzymywałem kolejne pisma od burmistrza, że będzie przejmował dokumentację.
Podobno powołał biegłego, który te dokumenty analizował. Wszystko to było robione bez mojego udziału i bez konsultacji ze mną. W końcu
burmistrz zrobił Rp-7, ale ono nie odpowiada moim wynagrodzeniom. Skarżący przedstawił i omówił swoje dokumenty.
Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dawid Szczepański
Art. 227 Kodeksu postępowania administracyjnego stanowi, że przedmiotem skargi może być w szczególności zaniedbanie lub nienależyte
wykonywanie zadań przez właściwe organy albo przez ich pracowników, naruszenie praworządności lub interesów skarżących, a także przewlekłe
lub biurokratyczne załatwianie spraw.
Złożona skarga jest skargą na kierownika zakładu pracy, a nie na organ, jako Burmistrza Brzeszcz, a Rada Miejska może rozpatrywać skargi składane
na działalność organu, czyli burmistrza.
Dla rozróżnienia: burmistrz, jako organ wykonawczy gminy i burmistrz, jako kierownik zakładu pracy, czyli Urzędu Gminy w Brzeszczach, czy też
jednostek likwidowanych, których jest następcą prawnym.
Skarga nie może być rozpatrzona, bo jest skargą na kierownika zakładu pracy. Właściwy jest Sąd Pracy w Chrzanowie.
Przewodniczący komisji Aleksander Zontek: To sąd pracy wystąpi do następcy prawnego o stosowne dokumenty.
Skarżący: Zgodnie z prawem, to miał wystąpić w momencie, kiedy zlikwidował firmę i na tej podstawie powołał inne spółki.
Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dawid Szczepański
Nie mamy wpływu na to, co kto kiedyś zrobił, czy nie zrobił. Komisja odnosi się do sytuacji bieżącej. Burmistrz uznał się za następcę prawnego, jako
kierownik zakładu pracy, a nie organ wykonawczy gminy. To jest istotna kwestia przy rozpatrywaniu skargi, ponieważ Rada Miejska nie rozpatruje
skarg na kierownika zakładu pracy.
Radny Łukasz Korczyk
W tej sprawie nie jesteśmy w stanie Panu pomóc, ponieważ nie mamy do tego uprawnień. Rozumiemy istotę sprawy. Nie mamy kompetencji nakazać
burmistrzowi, kierownikowi zakładu pracy, wydania dokumentacji.
Skarżący: Kto ma mi uzupełnić dokumenty?
Radny Jacek Wawro: Sąd pracy wskaże, kto ma Panu wydać dokumenty.
Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dawid Szczepański
Wskazujemy Panu, że nie jesteśmy upoważnieni do rozpatrzenia Pana skargi, skargi pracowniczej z zakresu przepisów kodeksu pracy, gdzie organem
władnym do wydania jakiegokolwiek rozstrzygnięcia jest właściwy sąd pracy, czyli Sąd Rejonowy w Chrzanowie. Pan nie uzyskał dokumentów od
burmistrza i jest spór pomiędzy burmistrzem, jako kierownikiem zakładu pracy jednostki zlikwidowanej, której jest następcą prawnym, a byłym
pracownikiem. To właściwym do rozpatrzenia sporu jest sąd pracy, a nie Rada Miejska. 
Przewodniczący komisji Aleksander Zontek: Sąd nakaże burmistrzowi wykonać określone czynności w tej sprawie.
Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Dawid Szczepańskiwnioskował o stwierdzenie, że Rada Miejska w Brzeszczach
nie jest władna do rozpatrzenia przedmiotowej skargi.

Głosowano wniosek w sprawie: stwierdzenia, że Rada Miejska w Brzeszczach nie jest władna do rozpatrzenia przedmiotowej skargi
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5) Łukasz Korczyk, Helena Moś, Dawid Szczepański, Jacek Wawro, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (1) Sławomir Drobny

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: Rada Miejska w Brzeszczach nie jest władna do rozpatrzenia przedmiotowej skargi.
Projekt uchwały przygotuje Zastępca przewodniczącego komisji Dawid Szczepański.

***

Ad 7. KRM.0005.1.2024 Wniosek w sprawie pilnego zwołania nadzwyczajnego zwołania posiedzenia organów stanowiących; UCiDK 3/2024

W związku z brakiem odpowiedzi na wezwanie do uzupełnienia braków formalnych, komisja postanawia pozostawić wniosek bez rozpoznania.. 

Głosowano wniosek w sprawie: pozostawienia wniosku bez rozpoznania
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5) Łukasz Korczyk, Helena Moś, Dawid Szczepański, Jacek Wawro, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (1) Sławomir Drobny

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – zawiadomienie wnioskodawcy o przyczynie pozostawienia złożonego wniosku bez rozpoznania.
Zawiadomienie przygotuje Zastępca przewodniczącego komisji Dawid Szczepański.

***

Ad 8. Przyjęcie protokołu nr 77.2024 z dnia 8 lutego 2024 r.(BP)

Członkowie komisji nie wnieśli uwag do protokołu. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu nr 77.2024 z dnia 8 lutego 2024 r.(BP). 
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5) Łukasz Korczyk, Helena Moś, Dawid Szczepański, Jacek Wawro, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (1) Sławomir Drobny
Komisja przyjęła protokół jednogłośnie.



Ad 9. Przyjęcie protokołu nr 78.2024 z dnia 19.02.2024 r. (BP)

Członkowie komisji nie wnieśli uwag do protokołu. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu nr 78.2024 z dnia 19.02.2024 r.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5) Łukasz Korczyk, Helena Moś, Dawid Szczepański, Jacek Wawro, Aleksander Zontek
NIEOBECNI (1) Sławomir Drobny
Komisja przyjęła protokół jednogłośnie.

***

Ad 10. Sprawy bieżące
Nie zgłoszono żadnych spraw. 

Ad 11. Zamknięcie posiedzenia
Przewodniczący komisji zamknął posiedzenie komisji o godz. 18.30

  Przewodniczący 
Komisji i Skarg, Wniosków i Petycji

/-/Aleksander Zontek

Raport głosowań

Przygotowała: Barbara Pindel, Kancelaria Rady Miejskiej 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

Protokół został przyjęty przez komisję w dniu 4 kwietnia 2024 r.    

 

[1] Na podstawie art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 10 maja 2018 r. o ochronie danych osobowych (t.j.: Dz.U. z 2019 r., poz. 1781) wyłączenia jawności
dokonała Barbara Pindel, Kancelaria Rady Miejskiej
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